
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy pri Základnej umeleckej 

škole v Bernolákove 

Dátum : 8.9.2022 

Agenda 

1. Úvod, otvorenie zasadnutia a prezencia 

2.  Voľba zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti za školský rok 2021/2022 

4. Informácia ohľadom spôsobu vyplatenia mimoriadnych odmien pedagogickým 

a nepedagogickým zamestnancom v originálnych kompetenciách v nadväznosti na 

rokovanie finančnej komisie a najbližšie zasadnutie Obecného zastupiteľstva  

5. Rôzne 

6. Uznesenia a záver 

  

Úvod, otvorenie zasadnutia, prezencia 
Zasadnutie Rady školy otvoril predseda Ing. Rastislav Požár, ktorý prítomných privítal. Účastníci boli 
s programom stretnutia oboznámení mailom vopred. Zoznam prítomných v pripojenej prezenčnej 
listine. 

Voľba zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Za zapisovateľku bola navrhnutá Mgr. Rajecová. Za overovateľov boli navrhnuté Ing. Brunel a pani 
Koporcová. Všetky boli následne radou odsúhlasené. 

Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti ZUŠ v školskom roku 2021/2022. 

Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti vypracovaná riaditeľkou ZUŠ  Mgr. Jarmilou Boškovou bola 
zaslaná všetkým účastníkom zasadnutia mailom vopred na preštudovanie. Je priložená k tejto 
zápisnici. Na stretnutí bol vytvorený priestor pre otázky a diskusiu.  

Hlavné body správy : 

• Informácie o zrealizovaných podujatiach. Plánované podujatia sa uskutočňovali, niektoré 
prebehli flexibilne online, neskôr prezenčne. Podujatia boli na výbornej úrovni. Taktiež kvalita 
online podujatí bola vysoká a oceňovaná nadpráca pedagógov. 

• Stav žiakov na konci školského roka bol 382. 
• Úspechy ZUŠ. Prehľad všetkých ocenení žiakov ZUŠ v okresných, krajských, celoslovenských 

súťažiach a festivaloch, postup do medzinárodnej súťaže. Ide o žiakov výtvarného, literárno-
dramatického aj hudobného odboru. Výsledky ukazujú usilovnú prácu žiakov a kompetentné 
vedenie pedagógov.  

• Informácie o priestorových a a materiálno – technických podmienkach. Vyučovanie prebiehalo 
počas nevyhnutného obdobia online. Po obnovení prezenčnej výučby v dvoch od seba 
vzdialených budovách v priestoroch Spojenej školy na Svätoplukovej ul. a v Starej škole.  

• Inšpekcia sa nekonala. 
• Keďže prenájom v Spojenej školy bol ukončený ku koncu školského roka v súlade s informáciami 

prenajímateľa zo septembra 2020 o naplnení priestorov tejto budovy vlastnými študentami, ZUŠ 
bolo potrebné presťahovať na konci školského roka. 



• V budove Spojenej školy ostala iba jedna trieda ZUŠ z praktických dôvodov ( sídlo, ďalšie 
administratívne úkony ).  

• Pre potreby školy  boli schválené 3 elokované pracoviská- v budove Starej školy, Kultúrneho 
domu a v Dome služieb. 

• Informácie o finančnom zabezpečení výchovno- vzdelávacieho procesu 
• Správa o hospodárení ZUŠ počas roka 2021 
• Rada školy hlasovala o odporúčaní schváliť predloženú správu zriaďovateľovi . Jednohlasne bola 

odsúhlasená. 
 
 
Rôzne 
 

• Počas leta pedagógovia pod vedením riaditeľky osobne pomáhali pri sťahovaní do 
elokovaných pracovísk. Bolo to náročné. Bola potrebná spolupráca mnohých oslovených 
jednotlivcov, dobrovoľníkov aj spolku dobrovoľných hasičov. 

• Niektoré predmety a nástroje ( napr. koncertné krídla ) sú dočasne uložené v suteréne ZŠ. 
Týmto nástrojom škodí sťahovanie.  

• Bolo potrebné vzdať sa časti zariadenia a predmetov, ktoré nebolo kam uskladniť. 

• Dlhodobé neriešenie priestorových podmienok ZUŠ v Bernolákove viedlo školu do stále 
nepriaznivejšej situácie. Je podobná tej, v ktorej začínali.   

• Priestorové rozdelenie zamestnancov do 2 budov, chýbajúca zborovňa sťažovali spoluprácu 
medzi pedagógmi školy a elokovaného pracoviska, zamestnancami a vedením.  

• Nároky na riadenie boli značne zvýšené aj množstvom administratívnej práce pri riešení 
priestorov na ďalší školský rok. 

• Neistota ohľadom budúcnosti a tiež požiadavky navyše, s ktorými sa občas alebo 
dennodenne pedagógovia stretávajú ( pr. denné prenášanie nástrojov a materiálov pred a po 
vyučovaní v zdieľaných priestoroch, zamykanie klavírov.. ) a tiež sťažená spolupráca pri práci 
v rôznych priestorovo vzdialených budovách, viedli k zhoršeniu vzťahov v kolektíve a k 
ukončeniu pracovného pomeru 4 kompetentných pedagógov, ktorí odišli do iných ZUŠ, aj so 
žiakmi, aj takými, ktorí Bernolákovo úspešne reprezentovali na súťažiach.  

• ZUŠ vďaka úsiliu a nadpráci  angažovaného vedenia a pedagógov doteraz zabraňovala 
dopadu dôsledkov neriešenia priestorovej situácie na rodičov a deti až do tohto roku.  

• Budova Starej školy je momentálne zaprášená v dôsledku prebiehajúcich búracích 
a stavebných prác. Je to komplikácia pre vyučovanie dychového odboru a spevákov. 

• Na otázku pani Brunel, či by nebolo riešením dočasné zavretie školy do ukončenia stavby, sa 
viacerí prítomní vyjadrili, že dištančného vyučovania si deti užili už dosť a ak je len trochu 
možné, vyučovanie treba udržať. Taktiež kvôli údajom pre normatívne financovanie, ktoré 
vedenie školy musí odovzdať k 15.9. a k tomu potrebuje prítomnosť žiakov pri prihlasovaní 
a tvorení rozvrhov hodín. 

• Tanečný odbor začal fungovať až 14.9., nakoľko až vtedy sa priestory telocvične podarilo 
čiastočne prispôsobiť vyučovaniu. Sú tam stále uskladnené veci základnej školy. 

• Zo strany ZUŠ bolo podniknuté všetko, čo bolo v ich kompetencii. A taktiež množstvo 
nadpráce. Opakovane informovali o svojej situácii a potrebách rozvíjajúcej sa ZUŠ v našej 



obci. Podieľali sa na tvorbe návrhov.  A najmä pracovali so žiakmi a pripravovali kvalitné 
kultúrne  podujatia alebo spolupracovali pri nich v obci. 

• Je potrebné nájsť stabilné sídlo pre ZUŠ. Zaslúži si to.  

• Súčasná situácia neumožňuje rozvoj.  

• Vyčerpáva ľudskú energiu angažovaných pedagógov.  

• Opakované sťahovanie ničí hodnotné hudobné nástroje i nábytok väčších rozmerov, 
zbytočne vyčerpáva financie, ktoré by mohli byť použité pre rozvoj školy.  

 
Informácia ohľadom spôsobu vyplatenia mimoriadnych odmien pedagogickým a nepedagogickým 

zamestnancom v originálnych kompetenciách v nadväznosti na rokovanie finančnej komisie a 

najbližšie zasadnutie Obecného zastupiteľstva  

 

Pani Koporcová nás informovala, že ako poslankyňa požiadala na základe Kolektívnej zmluvy vyššieho 
stupňa /KZVS/ na rok 2021, KZVS na rok 2022 a Dodatku č. 1 KZVS o úpravu rozpočtu na rok 2022 na 
originálne kompetencie. Úpravu rozpočtu žiada predložiť na zasadnutie obecného zastupiteľstva dňa 
26.9.2022. V úprave rozpočtu budú podľa KZVS na rok 2021 finančné prostriedky na mimoriadne 
odmeny vo výške 350 euro + odvody, na základe KZVS na rok 2022 a Dodatku č. 1 KZVS na rok 2022 
500 euro + odvody. Po schválení úpravy rozpočtu žiada zaslať finančné prostriedky na originálne 
kompetencie dotknutým školám do najbližšieho výplatného termínu to je do 10.10.2022. 
 
Uznesenia 

1. Žiadame o riešenie situácie ZUŠ. 
2. Žiadame na základe Kolektívnej zmluvy vyššieho stupňa /KZVS/ na rok 2021, KZVS na rok 

2022 a Dodatku č. 1 KZVS o úpravu rozpočtu na rok 2022 na originálne kompetencie. ( 
v súlade s vyššie uvedenou žiadosťou) 
 

Zapísala : Mgr. Marianna Rajecová 

 

 

 

 


